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Balatonfüred Város Önkormányzata 

  
 B a l a t o n f ü r e d 
________________________________ 
 
Szám:  1100-237/2012. 
 

J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
Készült:  A Képviselı-testület 2012. szeptember 13-án megtartott nyílt ülésérıl. 
 
 
A Képvisel ı-testület teljes ülését hangfelvétel rögzíti, ezért  e jegyzıkönyv 
szerkesztett jegyz ıkönyv.  
 
 
Jelen voltak:  dr. Bóka István    polgármester 

Hári Lenke     alpolgármester 
   dr. Kiszely Pál   tanácsnok 
   Csizmazia Szilveszter 
   Molnár Judit 

Pálffy Károlyné 
Pethıné Schulcz Ágnes 
Schindele György 
dr. Szalai Gábor 
Takács Miklós 

   Ujhelyiné Károlyi Krisztina  képviselık 
   Pékné dr. Csefkó Judit   aljegyzı 
 
 
Jelen voltak továbbá:  
Andáné Valente Mária, Répásy Ildikó, Végh Endréné, Kosler Zoltán a Polgármesteri 
Hivatal osztályvezetıi, Geiszler Éva Vagyongazdálkodási osztály, Egyed Irma, Simon 
Szilvia Mővelıdési osztály, Horváth Zsolt Adócsoport, dr. Hajba Csabáné, Szalainé 
Szeili Katalin Jegyzıi kabinet, Duna Katalin intézményvezetı, Hajdúné Babos Katalin 
intézményvezetı, Füred Tv, Martinovics Tibor a sajtó részérıl 
 
dr. Bóka István:  Köszönti a megjelent képviselıket, a balatonfüredi polgárokat, a 
sajtó képviselıit és valamennyi érdeklıdıt.  
 
Dr. Bóka István:  Megállapítja,  hogy a 12 tagú képviselı-testületbıl 11 fı jelen van. 
Késést jelzett: Pálfy Sándor 
 
Az ülés határozatképes, azt megnyitja. 
 
Dr. Bóka István: Javaslatot tesz az ülés napirendjére: 
a meghívó szerinti  napirendeket javasolja tárgyalni az alábbi kiegészítéssel: 
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Javasolja új  napirendként felvenni az alábbi elıterjesztéseket: 
 

• A Lóczy Lajos Gimnázium és Két Tanítási Nyelvő Idegenforgalmi 
Szakközépiskola intézményvezetıjének létszámbıvítési kérelme a 9. és a 12. 
évfolyamon a 2012-13-as tanévben, a nyílt ülés 5. napirendjeként 

• A Balatonfüredi Kézilabdasport Egyesület rendkívüli támogatása, a nyílt ülés 
7. napirendjeként 

• Javaslat a Füred Stúdió Kft-vel megkötött közszolgálati szerzıdése 
átalakítására, a nyílt ülés 8. napirendjeként 

• Beszámoló a „Szociális komplexum létrehozása Balatonfüreden a minıségi 
szociális ellátás megteremtése érdekében” címő, KDOP-5.2.2/C-2f-2009-0002 
azonosító számú pályázat megvalósításáról, a nyílt ülés 14. napirendjeként 

• A gépjármő elhelyezési kötelezettségrıl szóló 3/2012. (II. 13.) önkormányzati 
rendelet módosítása, a nyílt ülés 15. napirendjeként 

• Özv. Pálfy Sándorné módosított vételi ajánlata, a zárt ülés 20. napirendjeként 
 

Napirendr ıl levenni javasolja az alábbi el ıterjesztéseket: 
• Welcome to Hungaria Kft. kérelme kalandpark megvalósításához 
• Pályázat benyújtása a turisztikai attrakciófejlesztési kiírásra 

látogatóközpont létesítése és parti sétány felújítása érdekében 
 
Javasolja,  hogy az 1-15. napirendeket  nyílt ülés  keretében, a 16-tól 19-ig terjed ı 
/özv. Galgóczi Dezsıné dr. balatonfüredi lakos átmeneti segélyezése ügyében 
benyújtott fellebbezése” / napirendeket  zárt ülés  keretében tárgyalják. 
 
Kérdés, más javaslat a napirendeket illet ıen nem volt. 
 
Aki a napirendekkel és a tárgyalás menetével egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képvisel ı-testület 11 igen szavazattal elfogadta az ülés nap irendjét: 
 
dr. Bóka István:  Megállapítja, hogy a Képviselı-testület az ülés napirendjét és a 
tárgyalás menetét a fenti szavazati arányokkal elfogadta és meghozta az alábbi: 
 
227/2012. (IX.13.) számú  h a t á r o z a t o t :  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testület az ülés napirendjét 
az alábbiak szerint állapítja meg: 
 
1. Beszámoló az Önkormányzat gazdálkodásának 2012. I. félévi 

helyzetér ıl  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester  
 

2. Az Önkormányzat helyi adórendeletének módosítása   
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

3. A Közmeghallgatás el ıkészítése  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
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4. A Fekete István Általános Iskola szervezeti és m őködési szabályzata, 
nevelési és pedagógiai programja és helyi házirendj e  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 

 
5. A Lóczy Lajos Gimnázium és Két Tanítási Nyelv ő Idegenforgalmi 

Szakközépiskola intézményvezet ıjének létszámb ıvítési kérelme a 9. 
és a 12. évfolyamon a 2012-13-as tanévben 
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

6. Balatonfüredi Turisztikai Egyesület visszatéríte ndı támogatás 
visszafizetési határidejének meghosszabbítása  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 

 
7. Füredi Kézilabdasport Egyesület rendkívüli támog atása 

Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester  
 

8. Javaslat a Füred Stúdió Kft-vel megkötött közszo lgáltatási szerz ıdés 
átalakítására 
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester  
 

9. A Polgármesteri Hivatal köztisztvisel ıire vonatkozó hivatásetikai 
alapelvek és az etikai eljárás szabályai  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

10. Az önkormányzat vagyonrendeletének módosítása  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

11. Együttm őködési megállapodás jóváhagyása a BF Invest Kft. 
turisztikai pályázatával kapcsolatosan  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

12. Pályázat benyújtása az Európa a Polgárokért pro gram keretében - 
fenntartható településüzemeltetés  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

13. Beszámoló „A Kiserd ı kulturális és ökoturisztikai célú fejlesztése 
Balatonfüreden” cím ő pályázatunk megvalósításáról  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

14. Beszámoló a „Szociális komplexum létrehozása Ba latonfüreden a 
minıségi szociális ellátás megteremtése érdekében” cím ő, KDOP-
5.2.2/C-2f-2009-0002 azonosító számú pályázat megva lósításáról 
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

15. A gépjárm ő elhelyezési kötelezettségr ıl szóló 3/2012.(II.13.) sz. 
önkormányzati rendelet módosítása 
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
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Zárt ülés:  
 

16. özv. Galgóczi Dezs ıné dr. balatonfüredi lakos átmeneti segélyezése 
ügyében benyújtott fellebbezése  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

17. Nyilatkozat Balatoni Hajózási Zrt. részvénycsom ag megvásárlásáról  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

18. Boda Imre és társai kérelme bérleti díj csökken tésére  
Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

19. özv. Pálfy Sándorné módosított vételi ajánlata 
 Elıadó:  Dr. Bóka István polgármester 
 

Ismerteti  a Képviselı-testület 2012. július 26-i zárt ülésén hozott határozatait:   
 
• 215. számú határozattal „Balatonfüred Díszpolgára” kitüntetést adományozott 

Rosta Sándor és Horváth Zoltán részére  
• 216. számú határozattal döntött a balatonfüredi 2620/4 hrsz-ú, közterületen 

elhelyezkedı pincerész megvásárlásáról 
• 217. és 218. számú határozattal az „özv. Pálfy Sándorné kérelme” címő 

elıterjesztést napirendjérıl levette és döntött Pálfy Sándor képviselı 
érintettségérıl 

 
(Ez a közvélemény tájékoztatását szolgálja, szavazás nem kell.) 

Elıterjeszti a Polgármester átruházott hatáskörben  – 2012. július 26. és 2012. 
szeptember 11. közötti idıszakban – meghozott döntéseit. 
 
(Az elıterjesztést a képviselık írásban, az ülés elıtt megkapták. Ez a képviselık 
tájékoztatását szolgálja.) 
 
 
Tájékoztatja Tisztelt Képviselıket arról, hogy lejárt határidej ő határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentés  nem készült, mert nem volt olyan határozat, 
melynek határideje a mai napig lejárt volna. 
 
(Ez a képviselık tájékoztatását szolgálja.) 

 
 

NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA  
 

 
1. Beszámoló az Önkormányzat gazdálkodásának 2012. I. félévi 
helyzetér ıl  
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Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták a 3. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Répásy Ildikó), hogy van-e kiegészítése?  
 
Répásy Ildikó:  Köszöni, nincs kiegészítése. 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
Pálffy Károlyné:  Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 
 
Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 
 
Pethıné Schulcz Ágnes : Összességében megállapítható, hogy Balatonfüred Város 
Önkormányzatának gazdálkodása 2012. I. félévében stabil, likviditási gondoktól 
mentes volt.   
Az önkormányzat 2012. éves költségvetési terve nem tartalmazott sem mőködési, 
sem felhalmozási jellegő hitelfelvételt.  
Az I. félévi mőködés során a pénzügyi egyensúly megtartását az önkormányzatnál, 
takarékos gazdálkodásuk mellett saját erıbıl, tartalékaik bevonásával (értékpapírok 
értékesítése, elızı évi szabad pénzmaradvány igénybevétele) oldották meg.  
Az önkormányzat új, jelentısebb volumenő kötelezettségvállalásai elıtt, figyelembe 
kell venni a már meglévı, több éves kihatással járó (tartós) kötelezettségeket, azok 
évente jelentkezı kiadási vonzatait. 
 
Dr. Szalai Gábor: Ez az elıterjesztés hivatkozik arra, hogy az iparőzési adó 
bevételek várhatóan a második félévben csökkenni fognak, vagy pedig nem a 
várható szinten teljesülnek. Ha ez így történik, akkor takarékosabban kell 
gazdálkodni az év második felében. Így most szeptember környékén lehet-e látni, 
hogy teljesül a második félév, és ha nem akkor nagyjából milyen nagyságrendő pénz 
esik ki a költségvetésbıl?  
 
Répásy Ildikó:  Nem lehet látni most egyelıre, hogy mennyi esik ki, vagy esik-e ki 
egyáltalán. Szeptember 15. a második félévi iparőzési adó befizetési kötelezettség 
határideje, de ilyenkor óvatosságra intenek, mert ez a második félév mindig 
bizonytalan ilyen szempontból.  
 
Dr. Bóka István:  Havonta kap az adóbefizetésekkel kapcsolatban tájékoztatást. Kéri, 
hogy legyen összehasonlítva, hogy a tavalyi év azonos idıszakában, hogy álltak és 
milyen módon. A tavalyi évhez képest augusztus 31-ével 21 millióval több adóbevétel 
folyt be. Kurtaxából 13 millió forinttal több adóbevétel keletkezett, ezen belül az 
iparőzési adóból mintegy 7-8 millió forintos elmaradás mutatkozik jelen pillanatban. 
Az iparőzési adóval kapcsolatban szeretné elmondani, hogy egy érzékeny adófajta, 
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gyakorlatilag ez egy önkormányzati kiegyenlítı mechanizmusba van belekalkulálva, 
ha több, akkor elvonnak, ha kevesebb, akkor kiegészítik. Ami jobban fájna, ha a 
kurtaxa nem folyna be, mert részben ez egy olyan adó, ami semmibe sincs 
beszámítva, részben mert állami támogatás kapcsolódik hozzá. De szeptember 30-ig 
még többet látnak majd. 
 
Takács Miklós:  Az elıterjesztésnek az utolsó mondata úgy szól, hogy kapcsolódva 
az elızıekhez, hogy amennyiben a tervezett bevételek nem teljesülnek újra kell 
gondolni a költségvetést és az elmaradó bevételek pótlásáról dönteni kell. Nyilván 
nem csak az iparőzési adóról lehet itt szó, hanem a felhalmozási jellegő bevételek 
miatt lát bizonytalanságot, ha kiesnek bevételek itt csak annyi szerepel, hogy újra kell 
gondolni és dönteni kell. Kérdése, hogy van-e erre nézve valamilyen tartalék 
lehetıség, hogy az ilyen vagy más kiesı bevételeket mibıl tudják pótolni? Terveztek 
ingatlanértékesítésbıl befolyó bevételt is, és ha menet közben kiderül, hogy ez 
csúszik, a következı évre elhalasztódik, vagy bármi más miatt az idei évben nem 
valósul meg, akkor milyen tartaléklehetıségek képzelhetık el?  
 
Répásy Ildikó:  A felhalmozási bevételeknek az ütemezése az év végéig várható. 
Jelen pillanatban nem látja, hogy ez teljesül vagy sem. Ha áthúzódik, akkor nyilván a 
kiadásoknak is át kell húzódnia. Pótlást a jelenlegi tartalékból tudna elképzelni. 
 
Dr. Bóka István:  Jelen pillanatban akadémikusnak érzi a kérdést, mert nem lát olyan 
gondot, problémát, ami ezt indokolná. Ezt minden egyes negyedéves beszámoló 
kapcsán meg lehetett volna kérdezni. Ami ingatlanértékesítés volt, azok szerzıdési 
szinten elméletileg realizálódtak, ráadásul a bevételi oldalhoz képest több is, hiszen 
a Horváth Házi lakásokat eladták, ami szintén bevételt jelent. 
Kérdezi, hogy van-e egyéb kérdés, vélemény, észrevétel? 
 
Pálfy Sándor megérkezett, így a képvisel ı-testület létszáma 12 f ı 
 
dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 
228/2012. (IX.13.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

A Balatonfüred Város Önkormányzat Képviselı-testülete az Önkormányzat 
gazdálkodásának I.félévi alakulásáról szóló beszámolót elfogadja. 

 
 

2. Az Önkormányzat helyi adórendeletének módosítása   
 

Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 31. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Horváth Zsolt), hogy van-e kiegészítése?  
 
Horváth Zsolt  Köszöni, nincs kiegészítése. 
 
Bizottsági vélemények:  
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Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a 
rendeletmódosítást. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Ujhelyiné Károlyi Krisztina:  Polgármester úrtól szeretné megkérdezni, hogy lehet-e 
tudni valamit az idegenforgalmi adónak a befolyásáról. Marad-e teljes egészében az 
önkormányzatoknál, mert olyat is olvasott az interneten, hogy az állami támogatás egy 
közös kalapba kerül és esetleg szakmai szervezetek is jelentkeznek. Balatonfüred 
városát ez érzékenyebben érintené nyilvánvalóan.  
 
Dr. Bóka István:  Az idegenforgalmi adó helyi adó, az nem elvonható adó, tehát ez 
marad hosszú távon önkormányzati bevétel, 2013-ban biztos. Amit tud a 2013-as 
költségvetésrıl az az, hogy semmilyen beszámításba, kompenzációba nem szerepel a 
beszedett idegenforgalmi adó a jelenlegi ismeretei alapján. A mai költségvetési 
bizottsági módosító javaslat alapján, amit tegnap a kormány tárgyalt az egy fontos 
dolog, hogy az erre esı állami támogatás úgy tőnik, megmarad. Módosító szavazás 
hétfın lesz a költségvetésben, a záró szavazást a következı héten tartják nagy 
valószínőség szerint, ez alapvetıen jó hír az önkormányzat számára. Az, hogy a TDM 
szervezeteknek ebbıl a pénzbıl pénzt kellene átadni, egy tervezet, ami a 
turizmustörvénnyel kapcsolatban vetıdött fel. A turizmustörvény nincs jelen pillanatban 
a parlament elıtt. Ilyen irányú változást jelen pillanatban nem lát. Ráadásul olyan 
feladatokkal terhelt ez a támogatás, ami miatt nem látja, hogy ez milyen módon lenne 
átadható. Ha mégis átadható, akkor véleménye szerint csak feladati kötöttséggel, mint 
ahogy átadtak pénzt és forrásokat a helyi turisztikai egyesületnek. Amit 
képviselıasszony vélelmezett újságcikk, vagy internetes portál alapján, az egyelıre 
nem tőnik reálisnak és valós veszélynek.  
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a rendeletmódosítást, kézfelemeléssel szavazzon.  
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és megalkot ta az alábbi: 
 

Balatonfüred Város Önkormányzata Képvisel ı-testületének 
49/2012. (IX. 17.) önkormányzati rendeletét 

 
az egyes helyi adókról szóló 41/2008.(XII.20.) szám ú rendelet módosításáról 

 
A rendelet szövege a jegyz ıkönyv mellékletét képezi. 
 
 
3. A Közmeghallgatás el ıkészítése   

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 33. oldalon 
található. 
 
Bizottsági vélemények:  
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Schindele György: Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pálffy Károlyné:  Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 
 
Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 
229/2012. (IX. 13.) számú  h a t á r o z a t:  

 
Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete 2012. december 
11-én-én, 18.00 órakor Balatonfüreden, a Közösségi Házban, 2012. 
december 12-én, 18.00 órakor Arácson, az Arácsi Népházban 
közmeghallgatást tart. 

 
4. A Fekete István Általános Iskola szervezeti és m őködési szabályzata, 

nevelési és pedagógiai programja és helyi házirendj e  
 

Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 35. oldalon 
található. Tisztelettel köszöntötte az intézmény vezetıjét. 
 
Kérdezi az elıkészítıt (Egyed Irma), hogy van-e kiegészítése?  
 
Egyed Irma: Egy mondatot szeretne hozzátenni, az elıterjesztés teljes 
dokumentumát a mellékletekkel együtt a Humán Erıforrás Bizottság tagjai 
megkapták és azt keddi ülésükön tárgyalták. 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság mind a három határozati javaslatot 
elfogadta. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Molnár Judit: Annyit szeretne hozzátenni, hogy valóban a Humán Bizottság 
tárgyalta, el is fogadta, de voltak olyan apróbb hiányosságok, amelynek pótlására sor 
kerül. Mindenképpen jónak és korrektnek tartották az anyagot és nagyon sok sikert 
kívánnak a régi, új iskolának. 
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Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a három határozati javaslatot, kézfelemeléssel 
szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 
230/2012. (IX.13.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzata Képviselı-testülete a Fekete István Általános 
Iskola szervezeti és mőködési szabályzatát – a melléklet szerint- jóváhagyja. 
Utasítja Hajdúné Babos Katalin igazgatóhelyettest, hogy a szervezeti és 
mőködési szabályzatot a 20/2012. (VIII.31.) EMMI rendelet alapján vizsgálja felül, 
és a szükséges módosításokat 2012. december 31-ig tegye meg. 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs:  dr. Bóka István polgármester 

 
 
231/2012. (IX.13.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzata Képviselı-testülete a Fekete István Általános 
Iskola nevelési és pedagógiai programját– a melléklet szerint- jóváhagyja. 
Utasítja Hajdúné Babos Katalin igazgatóhelyettest, hogy a nevelési és pedagógia 
programot a 20/2012. (VIII.31.) EMMI rendelet alapján vizsgálja felül, és a 
szükséges módosításokat 2012. december 31-ig tegye meg. 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs:  dr. Bóka István polgármester 

 
 
232/2012. (IX.13.) számú h a t á r o z a t o t :  
 

Balatonfüred Város Önkormányzata Képviselı-testülete a Fekete István Általános 
Iskola helyi házirendjét– a melléklet szerint- jóváhagyja. 
Utasítja Hajdúné Babos Katalin igazgatóhelyettest, hogy a helyi házirendet a 
20/2012. (VIII.31.) EMMI rendelet alapján vizsgálja felül, és a szükséges 
módosításokat 2012. december 31-ig tegye meg. 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs: dr. Bóka István polgármester 

 
 

5. A Lóczy Lajos Gimnázium és Két Tanítási Nyelv ő Idegenforgalmi 
Szakközépiskola intézményvezet ıjének létszámb ıvítési kérelme a 9. 
és a 12. évfolyamon a 2012-13-as tanévben  

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban, a bizottsági üléseken illetve 
az ülés elıtt megkapták. Tisztelettel köszönti az intézmény vezetıjét. 
 
Kérdezi az elıkészítıt (Egyed Irma), hogy van-e kiegészítése?  
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Egyed Irma:  Köszöni, nincs kiegészítése. 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság a határozati javaslatot elfogadta. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 
233/2012. (IX.13.)  számú h a t á r o z a t o t:  
 
Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete, mint fenntartó, a 
Lóczy Lajos Gimnázium és Két Tanítási Nyelvő Idegenforgalmi Szakközépiskola 
9. és 12. évfolyamán az osztálylétszám bıvítését a 2012/13-as tanévben az 
alábbiak szerint engedélyezi: 

• 9. b osztály: 37 fı 
• 9. c osztály: 36 fı 
• 12. a osztály: 36 fı 
• 12. c osztály: 37 fı. 

 
Határid ı: azonnal 
Felelıs: dr. Bóka István polgármester 
    Duna Katalin intézményvezetı 
 

 
6. Balatonfüredi Turisztikai Egyesület visszatéríte ndı támogatás 

visszafizetési határidejének meghosszabbítása   
 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 39. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Simon Szilvia), hogy van-e kiegészítése?  
 
Simon Szilvia:  Köszöni, nincs kiegészítése. 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
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Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság a határozati javaslatot elfogadta. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 
234/2012. (IX. 13.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete hozzájárul, hogy a 
Balatonfüredi Turisztikai Egyesület részére a 387/2011. (XI.7.) számú határozat 
alapján átadott 1.200e Ft összegő visszatérítendı támogatás visszafizetési 
határidejét 2013. március 31-re módosítsa. 
Felhatalmazza a polgármestert a módosított visszatérítendı támogatási 
szerzıdés aláírására. 
 
A bevétel-kiesés fedezetét az önkormányzat 2012. évi költségvetésében az 
idegenforgalom szakfeladat terhére biztosítja. 
 
Határid ı: az érintettek tájékoztatására: azonnal 
Felelıs:  dr. Bóka István polgármester 

 
 

7. A Balatonfüredi Kézilabdasport Egyesület rendkív üli támogatása  
 

Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták a 41. oldalon 
található. 
 
Kérdezi az elıkészítıket (Simon Szilvia), hogy van-e kiegészítése?  
 
Simon Szilvia:  Köszöni, nincs kiegészítése. 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Hári Lenke távozott a teremb ıl, a Képvisel ı-testület létszáma 11 f ı. 
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Dr. Szalai Gábor:  Azzal együtt, hogy az ismert célt támogatni kell, hiszen 
balatonfüredi csapat indul a kupában, azonban nem tudja megítélni, hogy az 5 millió 
forint sok, vagy kevés. Jó lett volna látni valami vázlatot, mi alapján jött ki ez szám.  
 
Dr. Bóka István:  Javasolta, hogy át kell gondolni a nemzetközi kupákba történı 
indulás lehetıségét. Nyilván preztizs szempontból jó, a szurkolók szeretnék, de 
bizonyos utazási és egyéb költségek miatt, nagyon jelentıs többletköltségeket jelent. 
Egy fordulón az együttes túl van, nagyjából egészébıl egy forduló - attól függıen, 
hogy milyen módon, hol kerül megrendezésre, az utazás milyen módon történik és 
meg lehet-e olyan okosan állapodni, mint az észtekkel, hogy egy helyen játszották le 
a két mérkızést -, 2 és 4 millió forint közötti költséggel bír. Két forduló már 
mindenképpen van. Nagyon magasak a játékvezetıi díjak és nyilván preztizs 
szempontból ez mégiscsak a várost képviseli nagy érdeklıdés mellett, tehát ez 
biztos, hogy nem elégséges a nemzetközi kupákban történı indulásra. Hosszútávon 
át kell gondolni, hogy kell-e, szabad-e, fel kell-e vállalni ilyen dolgokat.   
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon 
 
A Képvisel ı-testület 11 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 
235/2012. (IX.13.) számú  h  a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a a Balatonfüredi 
Kézilabdasport Egyesület férfi NB/I-es kézilabda csapatának nemzetközi 
szereplését 5 Mft-tal támogatja, melybıl 3 Mft-ot az idegenforgalmi 
támogatásról átcsoportosítással, 2 Mft-ot pedig a pénzmaradvány terhére 
biztosít.  
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs:  Dr. Bóka István polgármester  
 

 
8, Javaslat a Füred Stúdió Kft-vel megkötött közszo lgáltatási szerz ıdés 
átalakítására  

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták a 43. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Simon Szilvia), hogy van-e kiegészítése?  
 
Simon Szilvia: A közszolgáltatási szerzıdés VII. pontjában, amelyben a szerzıdés 
megszőnésérıl rendelkezik az 1. pont módosítását kérték, elhagyták a jelen 
szerzıdés 3. pontjában rögzített határozott idı lejártával bekezdést, így a b. pont a.) 
pontra módosul a c.) pont pedig b.) pontra. Illetve a 2-es pont módosítását is 
szeretné jelezni, ami úgy alakul, hogy jelen szerzıdést figyelemmel annak 
közszolgálati jellegére, bármely fél írásban 90 nap felmondási idı közbeiktatásával, 
indoklás nélkül felmondhatja.  
 
Dr. Bóka István:  Érti, hogy valamelyik rész megegyezik a Pénzügyi Bizottsággal, de 
akkor ez a plusz pont az elıterjesztınek a javaslata? 
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Simon Szilvia:  A Pénzügyi Bizottságé volt ez az elsı módosítás a kettes pont pedig 
az elıterjesztıé.  
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatot, azzal a kiegészítéssel, hogy a bizottság javasolja, hogy a szerzıdés VII. 
pontjának 1. bekezdésének a) pontját vegyék ki, így az a), b), c) pont helyett a) és b) 
pont marad. 
 
Molnár Judit: Humán Erıforrás Bizottság a határozati javaslatot elfogadta. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki egyetért a Pénzügyi Bizottság módosító indítványával együtt 
a határozati javaslattal. kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 11 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 
236/2012. (IX.13.). számú h a t á r o z a t o t:  

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a Füred Stúdió 
Televíziós Kft és Balatonfüred Város Önkormányzata között a 41/2012.(II.29.) 
számú határozattal elfogadott közszolgáltatási szerzıdés helyébe ezen 
elıterjesztés mellékletét képezı és a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság által 
módosított közszolgáltatási szerzıdést helyezi. 
 
Határid ı: azonnal 
Felelıs:  dr. Bóka István polgármester 

 
 

9. A Polgármesteri Hivatal köztisztvisel ıire vonatkozó hivatásetikai 
alapelvek és az etikai eljárás szabályai   

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, az 51. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Pékné dr. Csefkó Judit ), hogy van-e kiegészítése?  
 
Pékné dr. Csefkó Judit: Köszöni, nincs kiegészítése.  
 
Hári Lenke megérkezett, így a Képvisel ı-testület létszáma 12 f ı. 
 
Bizottsági vélemények:  
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Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Molnár Judit: Humán Erıforrás Bizottság a határozati javaslatot elfogadta. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Ujhelyiné Károlyi Krisztina:  Annyi kérdése lenne, ha bármilyen etikai vétség 
történik, akkor az eljárás lefolytatására egy háromtagú bizottságot jelölnek ki? Úgy 
értelmezi, hogy ez egy alkalomszerően kiválasztott bizottság. Nagyon sok helyen van 
fix bizottság, ahová az etikai vétség esetén lehet rögtön fordulni, és akiket már elıre, 
szakmailag és erkölcsileg kiválasztanak arra, hogy érdemesek legyenek ezt figyelni. 
Nem lenne-e célszerő, hogy itt is egy elıre meghatározott, fix tagú bizottságot 
felállítana az önkormányzat.  
 
Pékné dr. Csefkó Judit:  Nem az önkormányzatnak kell a törvény szerint a 
bizottságot felállítani, hanem a munkáltatónak. A hivatal létszámára tekintettel nem 
lenne politikus egy adott bizottság, mert annak tagjait is érintheti. Adott esetben, ha 
ilyen felmerül és bíznak benne, hogy nem fog felmerülni, a legkörültekintıbben kell 
kiválasztani azokat a tagokat, akik hozzáértéssel meg tudják állapítani a vétség 
nagyságrendjét. Nem javasolná fix bizottság kialakítását. Ez hasonló a fegyelmi 
tanácshoz, hiszen a tanács tagjait jelen pillanatban a jegyzı jelöli ki.  
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 
237/2012.(IX.13.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a Polgármesteri 
Hivatal köztisztviselıire vonatkozó hivatásetikai alapelveket és az eljárás 
szabályait – a mellékelt szabályzatba foglaltak szerint – jóváhagyja. 
 
 

10. Az önkormányzat vagyonrendeletének módosítása   
 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, az 57. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (Pékné dr. Csefkó Judit ), hogy van-e kiegészítése?  
 
Pékné dr. Csefkó Judit: Egy mondattal szeretné kiegészíteni az anyagot. A 
mellékletben feltüntetett vagyoni helyzet az elıterjesztés készítésének pillanatában 
lévı állapotot rögzíti. A képviselı-testület elıtt is ismert, hogy vannak olyan 
értékesítések, illetve vásárlások, amelyek Földhivatali átvezetése még nem történt 
meg, de a döntés megszületett. Miután bejegyzésre kerül az ingatlan-nyilvántartásba, 
akkor tudják beépíteni a mellékletekbe.  
 
Bizottsági vélemények:  
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Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a rendelet-
módosítást. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Dr. Szalay Gábor:  Végig lapozva az anyagot látta, hogy a korlátozottan 
forgalomképes törzsekben szerepel a Vásárcsarnok Kft-ben való részesedés. A 
Vásárcsarnok Kft. úgy tudja megszőnt. 
 
Pékné dr. Csefkó Judit:  Még teljesen nem került törlésre. 
 
Dr. Bóka István:  A végelszámolással megszőnt, de elképzelhetı, hogy nem történt 
meg az átvezetés. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a rendelet-módosítást, kézfelemeléssel szavazzon 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és megalkot ta az alábbi: 
 

Balatonfüred Város Önkormányzata Képvisel ı-testületének 
50/2012. (IX. 17.) önkormányzati rendeletét 

 
az önkormányzat vagyonáról szóló 17/2012.(III.5.) ö nkormányzati rendelet 

módosításáról 
 
A rendelet szövege a jegyz ıkönyv mellékletét képezi. 
 
 

11. Együttm őködési megállapodás jóváhagyása a BF Invest Kft. tu risztikai 
pályázatával kapcsolatosan   

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, az 79. oldalon 
található.  
 
Kérdezi az elıkészítıt (dr. Hajba Csabáné ), hogy van-e kiegészítése?  
 
Dr. Hajba Csabáné: Köszöni, nincs kiegészítése.  
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
Pálffy Károlyné:  Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 
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Molnár Judit:  Humán Erıforrás Bizottság nem fogadta el a határozati javaslatot. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 
238/2012. (IX. 13.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselıtestülete a BF Invest 
Ingatlanhasznosító Kft. KDOP 2.1.1/D-12 kódszámú, Turisztikai attrakciók és 
szolgáltatások fejlesztése címő kiírásra benyújtandó, vitorláskikötı bıvítését 
célzó pályázatával kapcsolatos – ez elıterjesztéshez mellékelt – együttmőködési 
megállapodást jóváhagyja, aláírására felhatalmazza a polgármestert.  

 
 

12. Pályázat benyújtása az Európa a Polgárokért pro gram keretében -  
fenntartható településüzemeltetés   

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 83. oldalon 
található. 
 
Kérdezi az elıkészítıt (dr. Hajba Csabáné), hogy van-e kiegészítése?  
 
Dr. Hajba Csabáné: Köszöni, nincs kiegészítése.  
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
Pálffy Károlyné:  Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
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239/2012. (IX. 13.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselıtestülete tudomásul veszi, hogy 
az önkormányzat nevében a polgármester pályázatot nyújtott be az Európa a 
Polgárokért – Tematikus testvérvárosi hálózatok programra, egy fenntartható 
településüzemeltetési rendezvénysorozat lebonyolítása érdekében Opatija, 
Germering és Kovászna testvérvárosok részvételével, azt jóváhagyja.   
 
Az elnyerhetı támogatás mértéke: 100%. 
Az igényelt támogatás összege: 49 000 EUR, amibıl  
• 37 000 EUR-t a konferenciák megrendezésének és lebonyolításának költségei 
teszik ki,  
• 9 000 EUR kommunikációs költségre fordítható (kiadványok, DVD, weblap),  
• 3 000 EUR pedig koordinációs költség. 

 
 

13. Beszámoló „A Kiserd ı kulturális és ökoturisztikai célú fejlesztése 
Balatonfüreden” cím ő pályázatunk megvalósításáról   

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 85. oldalon 
található. 
 
Kérdezi az elıkészítıt (dr. Hajba Csabáné), hogy van-e kiegészítése?  
 
Dr. Hajba Csabáné: Köszöni, nincs kiegészítése.  
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
Pálffy Károlyné:  Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottság elfogadta a határozati javaslatot, azzal a kiegészítéssel, hogy a Bizottság 
megköszöni a projektben való munkát. 
 
Molnár Judit: Humán Erıforrás Bizottság a határozati javaslatot elfogadta. 
 
Molnár Judit:  Szeretne csatlakozni elnök asszonyhoz, és szeretné kiemelni, mint a 
térség képviselıje, hiszen nagyon sokáig elhangzott az, hogy a Kiserdı méltatlan 
Balatonfüredhez. Szerencsére ez a helyzet megváltozott és egy olyan projektnek 
tehetnek pontot a végére, amely minden szempontból méltó a városhoz és minden 
korosztálynak kínál tartalmas idıtöltést. Szeretné a bizottság nevében megköszönni 
azt a nagy munkát, ami itt véghezment. 
 
Dr. Bóka István:  A Kiserdı olyannyira él, hogy vannak olyan környékbeli 
szomszédok, akik alapvetıen a játszótér mőködésével kapcsolatban tiltakoznak. 
Kérte a kollégákat azon belül Kosler Zoltán urat, hogy tegyenek javaslatot a 
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rendezés érdekében. A játszóteret bizonyos idıszakon túl, este olyan fiatal csoportok 
használják, akik nem biztos, hogy oda valók lennének és zavarják az ott élık 
nyugalmát. A játszótér napközbeni mőködtetésével kapcsolatban is vannak nem 
rendeltetésszerő használatra utaló jelek. Meg kellene ezt oldani, hogy tényleg 
sikertörténet legyen, és ne az, hogy a környékbeliek, akik elviselik a játszóteret, azok 
folyamatos kudarcként éljék meg ezt az egész történetet. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
 
240/2012. (IX. 13.)  számú h a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselıtestülete „A Kiserdı kulturális 
és ökoturisztikai célú fejlesztése Balatonfüreden” címő, KDOP-2.1.1/D-09-2009-
0002 kódszámú,  242.000.000,- Ft összköltségő, 205.700.000,- Ft európai uniós  
támogatású pályázat megvalósításáról szóló beszámolót elfogadta. 

 
 

14. Beszámoló a „Szociális komplexum létrehozása Ba latonfüreden a 
minıségi szociális ellátás megteremtése érdekében” cím ő, KDOP-
5.2.2/C-2f-2009-0002 azonosító számú pályázat megva lósításáról  

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban megkapták, a 93. oldalon 
található. 
 
Kérdezi az elıkészítıt (Szalainé Szeili Katalin), hogy van-e kiegészítése?  
 
Szalainé Szeili Katalin: Köszöni, nincs kiegészítése.  
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pethıné Schulcz Ágnes:  Pénzügyi és Gazdasági Bizottság elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
Molnár Judit: Humán Erıforrás Bizottság a határozati javaslatot elfogadta. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Dr. Bóka István:  Megköszönte a projektben való részvételt. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta  az alábbi: 
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241/2012. (IX.13.) számú h a t á r o z a t o t:  
 

Balatonfüred Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a „Szociális 
komplexum létrehozása Balatonfüreden a minıségi szociális ellátás 
megteremtése érdekében” címő, KDOP-5.2.2/C-2f-2009-0002 azonosító számú 
230.000.000,- Ft összköltségő, 150.000.000,- Ft támogatású pályázat 
megvalósításáról szóló beszámolót elfogadta. 

 
 

15. A gépjárm ő elhelyezési kötelezettségr ıl szóló 3/2012.(II.13.) sz. 
önkormányzati rendelet módosítása  

 
Dr. Bóka István:  Az elıterjesztést a képviselık írásban, a bizottsági üléseken illetve 
az ülés elıtt megkapták. 
 
Bizottsági vélemények:  

 
Schindele György:  A Jogi, Közrendvédelmi és Ellenırzı Bizottság jogi szempontból 
megfelelınek találta.  
 
Pálffy Károlyné:  Településfejlesztési, Környezetvédelmi és Mezıgazdasági 
Bizottság elfogadta a rendelet-módosítást. 
 
Dr. Bóka István: Kérdezi, kinek van kérdése, véleménye, észrevétele? 
 
Kérdés, vélemény, észrevétel nem hangzott el. 
 
Dr. Bóka István:  Kéri, aki elfogadja a rendelet-módosítást, kézfelemeléssel szavazzon. 
 
A Képvisel ı-testület 12 igen szavazattal elfogadta és megalkot ta az alábbi: 
 

Balatonfüred Város Önkormányzata Képvisel ı-testületének 
51/2012.(IX. 17.) önkormányzati rendeletét 

 
a gépjárm ő elhelyezési kötelezettségr ıl szóló 3/2012.(II.13.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 
 
A rendelet szövege a jegyz ıkönyv mellékletét képezi. 
 
 
Bejelentések, interpellációk 
 
Dr. Kiszely Pál:  A Vak Bottyán utca lakói nevében kérdezi, hogy mikor kerül sor a 
felújításra, hiszen ígéretet kaptak, és ahogy ık mondják, körülöttük mindenütt szép 
rend és tisztaság van, csak ez az egy utca, amely még nem készült el. Szeretné 
bejelenteni, hogy a holnapi nap folyamán a városban egy jelentıs eseményre kerül 
sor a Tőzoltó laktanya ünnepélyes átadására, amellyel városunkban a lakosság és 
az idelátogatók biztonsága nyilván csak emelkedni fog és egy színvonalas épülettel 
gazdagodik a város, melynek örülni kell. A legfontosabb, amit szeretne még 
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megemlíteni, hogy a Süllı Kupa rendezvényre 25. alkalommal kerül sor, reméli, hogy 
az idıjárás kedvezıen alakul és eredményes lesz a verseny.  
 
Molnár Judit:  Akik a múltkor nézték a Füred Televízió adását, láthatták, hogy 
osztályvezetı úr tájékoztatást adott a Castricum tér helyzetérıl, szeretné megkérni, 
hogy egy pár mondatot legyen szíves, szóljon a változásokról. 
 
Pálfy Sándor:  Csak annyit szeretne elmondani, hogy a Mogyoró utcában elkészült 
az aszfaltozás. Azt viszont nem nézte meg, hogy a járda és az útpálya közötti 
zöldterületet sikerült-e már kitisztítani és feltölteni, ha már a többi elkészült, 
szerencsés lenne, ha az a rész is elkészülne. 
 
Csizmazia Szilveszter:  Egy korábbi testületi ülésen szerette volna elmondani, de 
szerinte mindig idıszerő egy-egy ilyen dicséret. A Probio Zrt. kertészetén dolgozók 
nyári munkáját szeretné megköszönni, azért róluk beszél, mert ez az a szakma, 
amiben otthon van és akiknek a munkáját meg tudja ítélni. Nyilván mások is sokat 
tettek a városért, de idén nyáron abban a júliusi-augusztusi forróságban 
végigdolgozni a napot és úgy életben tartani a növényeket, hogy ezt kibírják - hiszen 
tudják jól, hogy hónapokig nem esett esı -, minden dicséretet megérdemelnek. Nem 
látszik a városon bárki körülnéz, hogy egy ilyen nehéz év volt és ez ıket dicséri. 
Szeretné megköszönni a Probió Zrt-tıl kapott mélygarázsba szóló parkoló kártyát, de 
ezt tisztelettel vissza fogja küldeni, hiszen nem értett egyet a környékbeli 
átszervezéssel és nem tartja illendınek ezt elfogadni. 
 
Takács Miklós:  Egy rendezvényre szeretné felhívni a figyelmet az ıszi programok 
keretében. Jövı héten lesz a Romantikus Reformkor nevő rendezvénysorozat, mely 
hagyományos rendezvénye a balatonfüredi ısznek. Jövı héten csütörtökön négy 
órakor elsı rendezvényként, illetve kísérı programként fognak megemlékezni a 
balatonfüredi panteonban a 200 évvel ezelıtt született Garai János költırıl, akinek 
nagyon sok Balatonhoz kötıdı kapcsolata volt. Ez egy nagyon szép alkalom arra, 
hogy ezzel kezdjék el a programsorozatot és mindenkit szeretettel várnak a 
szervezık.  
 
Ujhelyiné Károlyi Krisztina:  Többen nehezményezték részére, hogy a képviselı-
testületi ülések közvetítését nem tudják idejében megnézni. Szombatonként nem 
mindenki ér rá, ilyenkor általában négy órakor van a közvetítés, minden hónap utolsó 
hetében, viszont most is eltérnek ettıl az idıponttól és nem mindenki tudja ezt 
követni. Lehetséges lenne-e, hogy az interneten a Füred Tv honlapján egy olyan 
tárhelyet létrehozzanak, ahol ezeket vissza lehetne nézni. Nem szeretne a Füred Tv-
nek plusz munkát adni, de elég nagy igény jelentkezik rá. Többen azt is 
nehezményezik, hogy általában nem tudják, hogy mirıl szavaz a képviselı-testület, 
de úgy gondolja, hogy mindenképpen lehetıséget kellene adni arra ha valakit ez 
érdekel, akkor késıbb vissza tudja nézni. A másik dolog a felsı városrészben lakók 
keresték meg többször az Óváros téri buszmegállóval kapcsolatban, hogy nem 
tudnak rendesen leszállni, mert egy bucka van a buszmegálló mellett. Évek óta 
húzódik az ügy, azon csodálkozik, hogy eddig még nem történt baleset. Szeretne 
Csizmazia Szilveszter képviselıtársához csatlakozni és visszaadni a parkoló kártyát, 
mert úgy gondolja ez így etikus, hiszen nem értett egyet a mélygarázsba történı 
beállással. 
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Schindele György:  Kosler Zoltán osztályvezetı úrtól kérdezné, hogy az Arácsi út 
Tamási Á. út torkolatában volt az északi oldalon egy buszmegálló. Most elkészült az 
I. ütem az Arácsi út rekonstrukciója a déli oldalon eddig sem volt buszváró, lesz e 
lehetıség arra a késıbbiek folyamán, hogy legalább az egyik oldalon legyen? A 
másik kérdése pedig a Fürdı utcában a vasúti aluljáró elıtt bal oldalt az úgynevezett 
Bagolyvár étteremmel kapcsolatos, ami egy idıben mőködött, majd be is zárták egy 
hosszabb idıre és most teljes változások történtek az épületen: Nem tudja, hogy a 
városnak van-e rálátása, hogy kik, milyen célból építik, ha lakóház lesz és nem üzlet, 
akkor megtörtént-e az átminısítés. Két dolgot szeretne még megemlíteni, amely a 
Jogi Bizottsági ülésen felvetıdött és a jelenlegi képviselık támogatták is, és 
javasolnák, hogy legalább az idegenforgalmi szezon idején a Vaszary Villa kapjon 
egy éjszakai megvilágítást. Ehhez kapcsolódik és már egy korábbi testületi ülésen 
Pálfy Sándor képviselıtársa is támogatta a tekintetben, hogy a Balatoni sellık, amely 
a Brázay Villa kertjébıl került át a Tagore sétányra méltatlan helyre és körülmények 
közé, úgy gondolja, hogy méltóbb helye lenne a Vaszary Villa területén.  
 
Pálffy Károlyné:  A bizottsági ülésen Abonyi László bizottsági tag kérte, hogy 
jegyzıkönyvbe kerüljön, hogy az Annabella elıtti emlékfák kıtáblái még mindig 
nincsenek kijavítva. Nem tudott még utána nézni, hogy ez tényleg így van-e, talán 
Kosler Zoltán úr tudja, hogy pontosan mirıl van szó. A második felvetése, amellyel 
egyet is tudott érteni, hiszen az augusztus 19-i éjszakán tartott rendezvénnyel 
kapcsolatos, melyet a nyugati városrészben tartottak és polgármester urat, 
alpolgármester asszonyt és képviselıtársait is hívták a hangos zene miatt. Abonyi 
László elmondta, hogy más városok rendelkeznek olyan zajszint mérıvel, amely, ha 
túllép egy bizonyos decibelt, akkor visszaszabályozza a rendszert. Kéri az illetékesek 
intézkedését, ha van erre lehetıség, nézzék meg. Szeretne köszönetet mondani, 
hiszen a lakótelepen az élhetı és emberi környezet formálásának egy újabb 
állomásán vannak túl. Elkészült a Köztársaság út 1. és 7. közötti parkoló ütemezés 
szerint gyorsan. Dicséret illeti a vállalkozót és köszönet illeti a lakókat, hogy 
együttmőködtek, kevés kivételtıl eltekintve meg tudták oldani, hogy új burkolatot és a 
legtöbb helyen új szegélyezést kapott a parkoló. Felújítottak, illetve létrehoztak 
babakocsi, illetve kerékpáros felhajtókat. A törvény szerinti elıírásoknak megfelelıen 
két rokkant parkolót alakítottak ki és talán az esıvíz elvezetését is sikerült megoldani. 
Szeretné kérni, hogy a lakótelep elsı részén a Zrínyi utca felıl legalább az egyik 
oldalon, buszváró épüljön. Megemlítené a hétvégi szüreti fesztivált, reméli, hogy az 
idıjárás kegyes lesz és minél többen résztvesznek rajta. Két hét múlva szeptember 
29-én lesz a 13. lakótelepi nap, szívünk napja rendezvény. Az Eötvös Iskola nyitott 
kapukkal várja a szőrésekre az érdeklıdıket. Egy új dolog, hogy a városi bölcsıde 
nyílt napot tart vasárnap délelıtt és várja a kisgyermekeseket. 
 
Kosler Zoltán:  dr. Kiszely Pál tanácsnok úr felvetésére a Vak Bottyán utca felújítása 
testületi döntést igényel, abban a pillanatban, ha az útépítés felújítására fedezetet 
biztosít az önkormányzat, akkor elkészítik. Molnár Judit képviselıasszony említette a 
Castricum teret, annyit szeretne elmondani, amit már a televízió nyilvánossága elıtt 
is megtett, hogy végre lezárultak az egyeztetések, a közbeszerzési felhívás 
megjelent a közbeszerzési értesítıben, amely a kivitelezı kiválasztására irányul. 
Október végéig a tervek szerint lezajlik a kivitelezı kiválasztása és megköthetı a 
szerzıdés, amennyiben eredményes lesz az eljárás november elején elkezdıdhet a 
kivitelezés. A kiírás szerint 10 hónap az átfutási ideje a projektnek. Pálfy Sándor 
képviselı úr kérdésére a Mogyoró utcai zöldsáv rendezését a mai napra ütemezte a 
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kertészet, de sajnos az idıjárás közbeszólt. Reméli, hogy a következı napokban ez 
megtörténik. Ujhelyiné Károlyi Krisztina képviselıasszony kérdésére, mely a 
Vázsonyi úti buszfordulóval kapcsolatos azt a tájékoztatást adja, hogy az ısz 
folyamán a Vázsonyi utcában a Szıllısi utca és a buszforduló között járdát építenek 
és ezzel a munkával egyidejőleg megoldják a leszállási gondot. Schindele György 
képviselı úr kérdésére, mely a buszváróval kapcsolatos, megvizsgálták a felszálló 
utasok számát ezt a Volánnal egyeztették és azt jelezték, hogy jelentıs mennyiségő 
felszálló nincs azon a megállóhelyen és a polgármester úrral történt egyeztetés után 
úgy döntöttek, hogy egyelıre nem helyeznek ki oda fedett buszvárót.  
 
Dr. Bóka István:  Jó döntésnek tarja, hogy a polidom buszmegálló elkerült, mert az 
nagyon ronda volt. Kosler Zoltán osztályvezetı úrral egyeztettek, hogy hasonlóan az 
Arácson lévı buszmegállókhoz, melyek átlátszó plexi üvegbıl készültek, meg kell 
vizsgálni ennek kihelyezését az érintett területen a 2013-as évre. 
 
Kosler Zoltán:  Schindele György képviselı úr további kérdésére, mely a Vaszary 
Villa épületének megvilágítására vonatkozott, elıkészítik a mőszaki javaslatot, hogy 
a jövı évi költségvetés összeállításakor foglalkozzanak vele. A Balatoni Sellık 
áthelyezésérıl már kidolgozott javaslat van, ezt a Mőemléki Hatóság el is fogadta és 
a Vaszary Villa kertjében ki is jelölték a helyet. A szobor áthelyezése körülbelül 4 
millió forint, melyre a fedezetet a jövı évi költségvetésben kell biztosítani. Pálffy 
Károlyné elnök asszony kérdésére válaszolva, többször egyeztetett az emléktáblák 
olvashatatlansága ügyében, de Abonyi László úr a Széchényi parkot említette,  ahol 
az összes tábla ki is lett javítva, ha félreértés akkor tisztázzák és azok alatt is 
kijavítják. A Köztársaság utca Zrinyi utcai csomópontban a buszváró kérdése szintén 
a jövı évi költségvetés függvénye lehet. 
 
Dr. Bóka István:  Kérdezi a kollégákat, hogy a Bagolyvár ügyében tudnak-e bármit 
mondani. A felröppenı pletykákon túlmenıen, hogy ki épít és mit, nem tud semmit 
sem mondani. Vagy a mőködési engedély oldaláról, vagy az építéshatósági eljárás 
miatt lehet a hivatalnak valami tudomása errıl. Aljegyzı asszonyt kéri, hogy egy 
levélben keressék meg a tulajdonost vagy bérlıt és kérjenek tájékoztatást az ott zajló 
tevékenységrıl, melyrıl Schindele György képviselı urat is szíveskedjenek 
tájékoztatni. Ujhelyiné Károlyi Krisztina képviselıasszony kérdésére a Füred 
Televízió vezetıjét kérdezi, hogy tud-e valami információt mondani a képviselı-
testületi ülések közvetítésével kapcsolatban. 
 
Csorba Katalin:  Természetesen semmi akadálya nincs, kell készíteni egy ilyen 
címkét, melyen szerepelnek az ülések idıpontjai. 
 
Dr. Bóka István:  Az augusztus 19-i rendezvény nagyon komoly megterhelést 
jelentett. Két alkalommal engedték a Sun Sityben a hajnal négyig történı 
nyitvatartást. Az a meglepı dolog, hogy az elsı rendezvény simán lezárult, illetve a 
hivatalhoz markáns vélemények, bejelentések nem érkeztek, de augusztus 19-én 
leszakadt az ég. Nagyon nehéz már abban a pillanatban, a szabályok betartására 
kérni a szervezetıket. Egyik oldalról nagyon sokan szeretnének pihenni, éjfél után 
aludni, a másik oldalon a város kritikákat kap, hogy a fiatalok számára nem 
biztosítanak elegendı és elégséges szórakozási lehetıséget. Gondoljanak bele, ha 
ott megjelenik 4-5 ezer ember abban az adott helyzetben és pillanatban már 
borzasztóan nehéz a Rendırségnek is bármilyen intézkedést megtenni. El kell 
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dönteni a Képviselı-testületnek, hogy mi az irány és a bizottság engedi-e ezeket a 
dolgokat. Nyilván mindent megpróbálnak a tekintetben, hogy normális egyeztetett 
módon történjen egy ilyen rendezvény megszervezése, de tudomásul kell venni, 
hogy ezek velejárója a hangos zene. Azt gondolja, ha jövı év elején tárgyalja a 
bizottság illetve a képviselı-testület ezeket a kéréseket, kérdéseket, nagyobb 
hangsúlyt kell fordítani ezekre a dolgokra, hogy milyen módon lehet betartani az ide 
vonatkozó szabályokat. Úgy gondolja minden kérdésre sikerült választ adni. 
Mindenkit arra biztatna, hogy a rendezvényeken vegyenek részt.  
 
Bóka István:  Több napirend nem lévén, a nyílt ülést 15.00 órakor bezárta.  

 
 

 
 

Kmf. 
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